

Date: October 21, 2025

التاريخ: 21 أكتوبر 2025

Mr. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

السعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Results of Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C) ("The Company") the Board of Directors' Meeting

الموضوع : نتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع) ("الشركة")

With reference to the above subject, please be informed that a meeting of the Board of Directors of Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C) ("the Company") was held on Tuesday, 21 October 2025, at 10:00 A.M., as scheduled, and the Board resolved the following:

إشارةً إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتك بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع) ("الشركة") قد عقد يوم الثلاثاء الموافق 21 أكتوبر 2025 في تمام الساعة العاشرة صباحاً، وذلك حسب الموعد المحدد، وقد اعتمد المجلس القرارات التالية:

1. Elected Mr. Essa Ali Bin Salem Bin Jassim Alzaabi as Chairman of the Board of Directors.
2. Elected the members of the Board Committees.
3. Approved proceeding with the capital reduction process, including the publication of the creditors' announcement.
4. Regular matters and any other business.

- 1) انتخاب السيد/ عيسى علي بن سالم بن جاسم الزعابي، رئيساً لمجلس الإدارة.
- 2) انتخاب أعضاء اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة.
- 3) الموافقة على المباشرة بإجراءات تخفيض رأس المال ومن ضمنها نشر اعلان الدائنين.
- 4) الأمور الاعتيادية والمستجدات الأخرى الخاصة بالأعمال.

With best regards,

مع أطيب التحيات



Ahmad Abdelrahim أحمد عبد الرحيم
Senior Manager, Legal & Compliance مدير أول، إدارة الشؤون القانونية والامتثال